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NOTICE OF COMMENCEMENT OF TERMS OF REFERENCE AND
INVITATION TO COMMUNITY INFORMATION CENTRES
WAASIGAN TRANSMISSION LINE, HYDRO ONE NETWORKS INC.

WAASIGAN
MISSION LIRE

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) is initiating an Environmental Assessment
(EA) under the Ontario Environmental Assessment Act for a proposed new
transmission line between Thunder Bay and Dryden. This project, referred to in
the past as the Northwest Bulk Transmission Line, has been renamed Waasigan
Transmission Line by Hydro One. Waasigan is an Ojibwe word for "bringing
power". The need for this project has been identified by the Independent
Electricity System Operator (IESO) through their long term electricity planning.
Hydro One believes that bringing power to northwestern Ontario is important for
supporting future economic growth in the region.

The EA will determine a preferred route for a new double-circuit 230 kilovolt (kV)
transmission line between Lakehead Transformer Station (TS) in the Municipality
of Shuniah and Mackenzie TS in the Town of Atikokan, and a new single-circuit
230 kV transmission line between Mackenzie TS and Dryden TS in the City of
Dryden (see project map).

The Environmental Assessment Process
This EA will be carried out in accordance with the requirements of the Ontario
Environmental Assessment Act. The first step is the preparation of a Terms of
Reference (ToR) which will set out the framework and work plan for addressing
these requirements when preparing the EA, including an outline of the studies

and consultation activities that will be carried out. Important aspects of
the EA process will be to identify and evaluate alternative routes, assess
potential effects of the new transmission line and determine measures to
reduce or mitigate these effects.
The anticipated completion date for the ToR is early 2020, at which point
it will be submitted to the Minister of the Environment, Conservation and
Parks for review and decision. If approved by the Minister, the EA will then
proceed as outlined in the approved ToR.

Consultation
Indigenous communities, government agencies, municipal officials,
members of the public and other interested persons are encouraged to
actively participate in the planning process. Consultation and engagement
opportunities will be organized throughout the planning process and
communicated through community newspaper advertisements, mailings and
on the project website. Members of Hydro One's project team are always
available to discuss the project with interested parties.

Hydro One will be hosting a round of Community Information Centres as
outlined below to introduce the project, discuss the route selection study
area and to answer questions on the project goals and the EA process.

PLEASE JOIN US:
MONDAY MAY 13, 2019
Thunder Bay
5 7 p.m. EST
Valhalla Inn, Ball Room
1 Valhalla Inn Rd., Thunder Bay

TUESDAY MAY 14, 2019
Kakabeka Falls
5 7 p.m. EST
Royal Canadian Legion Branch 225
4556 Trans-Canada Hwy., Kakabeka Falls
Ignace
5 7 p.m. CDT
Royal Canadian Legion Branch 168
106 Front St., Ignace

WEDNESDAY MAY 15, 2019
Atikokan
5 7 p.m. EST
Royal Canadian Legion Branch 145
115 O'Brien St., Atikokan
Dryden
5 7 p.m. CDT
Royal Canadian Legion Branch 63
34 Queen St., Dryden

Lac Saul
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a MNO Métis Council Office

• Existing transmission lines
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For further information about this project, please contact: Sarah Cohanim, Environmental Planner, Hydro One Networks Inc.
Telephone: 1-877-345-6799 Fax: 416-345-6984 Community.Relations@HydroOne.com HydroOne.com/Waasigan

Freedom of Information and Protection of Privacy Act Al personal nforma on included n a submission such as name, email address, address, telephone number and property ocal on s col ected, mainlained and disclosed by lhe Minislry of lhe Environmen ,
Conservation and Parks for lhe purpose of Iransparency and consullalion The nformal on s collected under lhe aulhor ty of lhe Environmenlal Assessmen Acl or s collected and ma n a ned for lhe purpose of creating a record lhal s ava ab e Io lhe genera publ c as
described n s 37 o lhe Freedom o Inlorma on and Pro eclion o Pr vacy Acl Personal m ormal on you submil w become pari of a publ c record ha s ava ab e o he general public un ess you requesl hal your personal mlormalion remain conl den al For more
nformat on, please conlacl lhe Minislry of lhe Environmen , Conservation and Parks' Freedom of Information and Privacy Coordinator al 41 6-327-1434
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AVIS COMMENCEMENT DU CADRE DE RÉFÉRENCE
ET INVITATION À DES SÉANCES D'INFORMATION PUBUQUES

LIGNE DE TRANSPORT WAASIGAN, HYDRO ONE NETWORKS INC.

LIGNE DE TRANSPORT
WAASIGAN

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) entreprend actuellement, aux termes
de la Loi sur les évaluations environnementales de l'Ontario, une évaluation
environnementale pour la construction projetée d'une nouvelle ligne de transport
entre Thunder Bay et Dryden. Ce projet autrefois désigné sous le nom de Ligne
de transport en vrac Nord-Ouest a été renommé Ligne de transport Waasigan
par Hydro One. Le mot ojibwe « waasigan » signifie « amener l'électricité ».
La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité (SIERE) a, dans 
ses perspectives de planification à long terme, déterminé la nécessité de ce
projet. Pour sa part, Hydro One estime qu'il est très important d'approvisionner
en électricité le nord-ouest de l'Ontario pour soutenir la croissance économique
future de la région.

L'EE permettra de déterminer le tracé qui sera privilégié pour une ligne de
transport à deux circuits à 230 kilovolts (kV) entre le poste de transformation (PT)
de Lakehead (municipalité de Shuniah) et le PT de Mackenzie (Ville d'Atikokan),
et une ligne de transport à un circuit à 230 kV entre le PT de Mackenzie et le PT
de Dryden (voir la carte).

Le processus d'évaluation environnementale
L'EE sera préparée conformément aux exigences de la Loi sur les évaluations
environnementales de l'Ontario. La première étape consiste à préparer un cadre
de référence (CdR), qui décrit la démarche ou le plan de travail qui sera suivi

pour mettre en oeuvre ces exigences lors de l'évaluation environnementale
proprement dite, et qui indique aussi les études et les consultations à mener.
Le processus d'évaluation consiste en particulier à proposer et à évaluer
différents tracés pour la ligne, à évaluer les effets potentiels de la nouvelle
ligne et à déterminer, au besoin, des mesures pour atténuer ces effets.

Le CdR devrait être prêt au début de 2020. Il sera alors présenté au ministre
de ('Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs pour examen et
décision. S'il est approuvé, l'EE proprement dite sera effectuée conformément
au CdR.

Consultation
Nous encourageons les communautés de Premières Nations et Métis, les
organismes publics, les autorités municipales et toutes autres personnes
intéressées à participer activement au processus d'EE. Des consultations
et d'autres occasions de participation seront offertes tout au long du processus
et communiquées par annonces dans les journaux locaux, par envois postaux
et sur le site Web du projet. Des membres de l'équipe Hydro One seront toujours
disponibles pour discuter du projet avec toutes les parties.

Hydro One tiendra une série de séances d'information publiques (voir ci-dessous)
pour présenter le projet, discuter de la zone d'étude visée pour les tracés, et
pour répondre aux questions sur les objectifs du projet et le processus d'EE.

VENEZ NOUS RENCONTRER
LUNDI 13 MAI 2019
Thunder Bay
17 h- 19 h HNE
Valhalla Inn, Ball Room
1 Valhalla Inn Rd., Thunder Bay

MARDI 14 MAI 2019
Kakabeka Falls
17 h- 19 h HNE
Légion royale canadienne, F. 225
4556 Route transcanadienne
Kakabeka Falls

Ignace
17 h 19 h HAC
Légion royale canadienne, F. 168
106 rue Front, Ignace

MERCREDI 15 MAI 2019
Atikokan
17 h- 19 h HNE
Légion royale canadienne, F. 145
1 1 5 rue O'Brien St, Atikokan

Dryden
1 7 h 19 h HAC
Légion royale canadienne, F. 63
34 rue Queen, Dryden

Pour d'autres renseignements sur l'EE et ce projet, prière de contacter : Sarah Cohanim, Planificatrice environnementale, Hydro One Networks Inc.
Téléphone: 1 877 345-6799 Téléc. : 416 345-6984 Community.Relations@HydroOne.com www.HydroOne.com/Waasigan

Lo su l'accès à l'information et la protection de la vie privée
Les enseignements personnels fournis ors de la soumission d< tels qu> om l'odress ,1 numéro de eléphone il mp ace nid e on serve 311e par si e l'En ro >menl, a e< h le n lure P< (M
Ces enseignements sont recueillis en ve tu de a Lo su les evaiuanons environnementales ou son recueillis et conservés dans e bu de constitue un documem accès sioie-o« grand public, cattw* e prévoi l'article 37 de a Lo sur l'accès à l'information et la protection de la vie pr vée le* renseignement oersonneis feron oame
d'i.r pitkqn »*rn a ka ciqpovtrxi d» sad 9 •-rut dsnandez qu'ils soienl enus conf dentiels Fbur obteni de plus amples renseignement, veui ez contacter le coordonnateur de l'accès à l'information öde la protection de la vie pr vée du MEPPau 416 327-1434
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WAASIGAN
TRANSMISSION LINE

1
DEAR RESIDENT
Hydro One Networks Inc. (Hydro One) is initiating
an Environmental Assessment (EA) under the Ontario
Environmental Assessment Act for a proposed new
transmission line between Thunder Bay and Dryden.
This project, referred to in the past as the Northwest
Bulk Transmission Line, has been renamed Waasigan
Transmission Line by Hydro One. Waasigan is an Ojibwe
word for "bringing power The need for this project has
been identified by the Independent Electricity System
Operator (IESO) through their long term electricity
planning. Hydro One believes that bringing power to
northwestern Ontario is important for supporting future
economic growth in the region.

The EA will determine a preferred route for a new
double-circuit 230 kilovolt (kV) transmission line between
Lakehead Transformer Station (TS) in the municipality of
Shuniah and Mackenzie TS in the town of Atikokan, and
a new single-circuit 230 kV transmission line between
Mackenzie TS and Dryden TS in the city of Dryden (see
project map).

The Environmental Assessment Process
This EA will be carried out in accordance with the
requirements of the Ontario Environmental Assessment
Act. The first step is the preparation of a Terms of
Reference (ToR) which will set out the framework and work
plan for addressing these requirements when preparing

the EA, including an outline of the studies and consultation
activities that will be carried out. Important aspects of the 
EA process will be to identify and evaluate alternative
routes, assess potential effects of the new transmission
line and determine measures to reduce or mitigate these
effects. The anticipated completion date for the ToR is
early 2020, at which point it will be submitted to the
Minister of the Environment, Conservation and Parks for
review and decision. If approved by the Minister, the EA
will then proceed as outlined in the approved ToR.

Consultation
Indigenous communities, government agencies, municipal
officials, members of the public and other interested
persons are encouraged to actively participate in
the planning process. Consultation and engagement
opportunities will be organized throughout the planning
process and communicated through community
newspaper advertisements, mailings and on the project
website. Members of Hydro One's project team are
always available to discuss the project with interested
parties.

Hydro One will be hosting a round of Community
Information Centres as outlined below to introduce the
project, discuss the route selection study area and to
answer questions on the project goals and the EA process.

PLEASE JOIN US:
MONDAY MAY 13, 2019
Thunder Bay
5-7 p.m. EST
Valhalla Inn, Ball Room
1 Valhalla Inn Rd., Thunder Bay

TUESDAY MAY 14, 2019
Kakabeka Falls
5-7 p.m. EST
Royal Canadian Legion Branch 225
4556 Trans-Canada Hwy., Kakabeka Falls

Ignace
5-7 p.m. CDT
Royal Canadian Legion Branch 168
106 Front St., Ignace

WEDNESDAY MAY 15, 2019
Atikokan
5-7 p.m. EST
Royal Canadian Legion Branch 145
115 O'Brien St., Atikokan
Dryden
5-7 p.m. CDT
Royal Canadian Legion Branch 63
34 Queen St., Dryden

Waler

Legend

■ Transformer Station (TS)

a MNO Métis Council Office

• Existing transmission lines

Highway

Route selection study area

First Nation reserve

USA

For further information about this project, please contact
Sarah Cohanim, Environmental Planner, Hydro One Networks Inc.
Tel: 1-877-345-6799 Fax: 416-345^>984
Community.Relations@HydroOne.com HydroOne.com/Waasigan
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Atikokan Public Library
21 4 Burns Street, Atikokan
807-597-4406
Dryden Public Library
36 Van Horne Avenue, Dryden
807-223-1475
Oliver Paipoonge Public Library -
Murillo Branch
4569 Oliver Road, Murillo
807-935-2729
Oliver Paipoonge Public Library -
Rosslyn Branch
3405 Rosslyn Road, Rosslyn
807-939-2312
Ignace Public Library
36 Main Street, Ignace
807-934-2280
Shuniah Municipal Office
420 Leslie Avenue, Thunder Bay
807-683-4545

Please contact the location closest to you
for hours and to arrange for curbside
pickup of USB flash drives as needed.

Thunder Bay Public Library -
Waverley Branch
285 Red River Road, Thunder Bay
807-345-8275
Thunder Bay Public Library -
Mary J.L. Black Branch
901 S. Edward Street, Thunder Bay
807-345-8275

CS

NOTICE OF DRAFT TERMS OF
REFERENCE AVAILABLE FOR REVIEW
WAASIGAN TRANSMISSION LINE ENVIRONMENTAL
ASSESSMENT - HYDRO ONE NETWORKS INC.
June 29, 2020

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) is seeking your feedback on the draft
Terms of Reference (ToR) for the Waasigan Transmission Line, a proposed new
transmission line between Thunder Bay, Atikokan and Dryden.

Hydro One has initiated an Environmental Assessment (EA) under the Ontario
Environmental Assessment Act for the Waasigan Transmission Line. The first step
in the EA process is the development of the ToR. The ToR sets out the framework
for addressing the Environmental Assessment Act requirements, including an
outline of the studies and consultation activities that will be carried out.

Through the EA process, Hydro One will determine a preferred route for a new
double-circuit 230 kilovolt transmission line between Lakehead Transformer Station
(TS) in the Municipality of Shuniah and Mackenzie TS in the Town of Atikokan,
and a new single-circuit 230 kilovolt transmission line between Mackenzie TS
and Dryden TS in the City of Dryden. There is anticipated electricity growth in
the northwest and we are undertaking development work for the Waasigan
Transmission Line now to ensure power is available when it is needed.

HOW TO PROVIDE YOUR INPUT
A draft ToR is being made available for a 45-day review and comment period
from June 29, 2020 to August 14, 2020. Hydro One has undertaken a number
of engagement activities since early 201 9 and has considered the input received
in the preparation of the document. The reverse map shows the project area,
including preliminary alternative routes for the new line that will be evaluated
during the EA.

Following the review period, the document will be revised to incorporate and
address comments received and a proposed ToR will be submitted to the Minister
of the Environment, Conservation and Parks for review and decision. If approved,
the ToR will serve as the framework for the preparation of the EA. Consultation
during the ToR process is ongoing and will continue throughout the EA.

Comments on the draft ToR must be submitted by August 14, 2020 at 4:30p.m. EST
to Sarah Cohanim, Environmental Planner, Hydro One at 1-877-345-6799 or
Community.Relations@HydroOne.com

UPCOMING VIRTUAL INFORMATION SESSION
Hydro One is planning to hold a virtual information session during the draft ToR
review period to share information and collect your feedback. An invitation will
be advertised in local media, emailed to the project contact list and delivered
to residences in the study area in the coming weeks. To join the contact list and
receive project updates electronically, please contact Hydro One Community
Relations at Community.Relations@HydroOne.com or 1 -877-345-6799.

To access the draft ToR, visit
www.HydroOne.com/Waasigan.
USB flash drives loaded with the
draft ToR are available at:

Should the following locations re-open
during the review period, USB flash
drives will also be available at:

For more information about the project, please visit www.HdroOne.com/Waqsigan.

Si vous souhaitez une copie de cette notification en français, veuillez visiter le site Internet du projet ou envoyer un email au projet pour en demander une copie.
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Atikokan : Bibliothèque publique
214 rue Burns
807-597-4406

Dryden : Bibliothèque publique
36 av. Van Horne
807-223-1475

Oliver Paipoonge : Biblioth. publique -
Suce. Murillo
4569 Oliver Road, Murillo
807-935-2729

Oliver Paipoonge : Biblioth. publique -
Suce. Rosslyn
3405 Rosslyn Road, Rosslyn
807-939-2312

Ignace : Bibliothèque publique
36 rue Principale
807-934-2280

Bureau du canton de Shuniah
420 av. Leslie, Thunder Bay
807-683-4545

Contactez SVP le site le plus proche
de chez vous pour connaître les heures
d'ouverture et arranger un rendez-vous
pour recevoir à la porte une clé USB.

Thunder Bay : Bibliothèque publique -
Suce. Waverley
285 Red River Road
807-345-8275

Thunder Bay : Bibliothèque publique -
Suce. Mary J.L. Black
901 rue Edward Sud
807-345-8275

Pour en savoir plus sur le projet, visitez SVP www.HydroOne.com/Waasigan.

AVIS - CADRE DE REFERENCE PROVISOIRE
DISPONIBLE POUR CONSULTATION
ÉVALUATION ENVIRONNEMENTALE - LIGNE DE
TRANSPORT WAASIGAN, HYDRO ONE NETWORKS INC.
29 juin 2020

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) sollicite vos commentaires sur le Cadre de
référence provisoire qu'elle a préparé aux fins de l'évaluation environnementale du
projet de la Ligne de transport Waasigan, qui reliera Thunder Bay, Atikokan et Dryden.

Hydro One a, pour ce projet, entrepris une évaluation environnementale (EE) en
vertu de la Loi sur les évaluations environnementales de l'Ontario. La première
étape consiste à préparer le cadre de référence (CdR), c'est-à-dire le cadre ou
le plan qui sera suivi pour exécuter les exigences de la Loi, et qui mentionne les
études et les consultations devant être menées.

Au cours de l'EE, Hydro One déterminera le tracé qui sera privilégié pour, d'une
part, une nouvelle ligne de transport à deux circuits 230 kilovolts (kV) entre le poste
de transformation (PT) de Lakehead (municipalité de Shuniah) et le PT de Mackenzie
(ville d'Atikokan) et, d'autre part, une nouvelle ligne de transport à un circuit 230 kV
entre le PT de Mackenzie et le PT de Dryden (ville de Dryden). On anticipe une
croissance de la demande en électricité dans le nord-ouest de la province, c'est
pourquoi nous entreprenons dès aujourd'hui des travaux de développement afin
de garantir l'approvisionnement électrique nécessaire le moment venu.

COMMENT COMMUNIQUER VOS COMMENTAIRES
Le Cadre de référence (CdR) provisoire est maintenant disponible aux fins d'examen
et de présentation de commentaires pour une période de 45 ¡ours, du 29 ¡uin au
14 août 2020. Hydro One a mené plusieurs activités d'engagement auprès du public
depuis début 2019 et a pris en compte les observations reçues dans la préparation
du présent CdR. La carte ci-jointe montre la zone d'étude, en particulier les tracés
de rechange pour la nouvelle ligne qui seront examinés au cours de l'EE.

Après la consultation, nous réviserons le document en vue de prendre en compte
les commentaires reçus, et le CdR révisé sera présenté au ministre de
l'Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs pour examen et décision.
S'il est approuvé, le CdR servira de plan pour préparer l'EE proprement dite.
La consultation est continue durant le processus du CdR et elle se poursuivra
tout au long des travaux d'évaluation environnementale.

Les commentaires sur le CdR doivent parvenir au plus tard le 14 août 2020,
à 16 h 30 HNE à : Sarah Cohanim, Planificatrice environnementale, Hydro One
1 -877-345-6799 / Community.Relations@HydroOne.com.

Avenir : séanc e d'info rmati on publ ique virtuel le
Hydro One a l'intention de tenir une séance d'information virtuelle pendant la
période de consultation sur le CdR en vue de communiquer de l'information et de
recevoir des commentaires. Dans quelques semaines, une invitation sera annoncée
dans les médias locaux, et sera envoyée par courriel aux parties figurant sur la
liste des contacts et livrée aux résidences de la zone d'étude. Pour être ajoutés
à la liste des contacts afin de recevoir par voie électronique les mises à jour
concernant le projet, contactez SVP Relations avec la collectivité, Hydro One,
à CommunityRelations@HydroOne.com, ou au 1-877-345-6799.

Pour obtenir une copie du CdR provisoire,
allez à www.HydroOne.com/Waasigan.
Des copies sont aussi disponibles sur clés
USB aux sites suivants :

Si les sites suivants rouvrent au cours de la
période de consultation, des copies de CdR
sur clés USB y seront aussi disponibles :

NMO, Conseil des
Métis du Nord-Ouest

Dryden
PPDryden
Lac

Eagle

Nation Ojibway
de Saugeen

Légende
Tracés de rechange

A

Ligne de transport existante
Poste de transformation (PT) existant
Route
Chemin de fer
Réserve Première Nation

Bureau de la Red Sky Independent Métis Nation
Bureau du Conseil des Métis (NM0)

*
Lac des

Mille Lacs

Lac des
Mille Lacs

Ignace

Lac La Croix Parc provincial
Quetico

I Parc provincial
1 Turtle River-White

jk
NMO, Conseil des
Métis de la région
d'Atikokan

\Thunder Bav Lakehead
Bureau Red SkV /Ça NMO, Conseil

Métis In dépendent7-^ des Métis de
Nation Thunder Bay

Fort
William

Wabigoon f

Atikokan
Mitaanjigamiing Nigigoonsiminikaaning

Rivière Seine
.Côuchiching

PT Mackenzie

USA

Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée Les renseignements personnels fournis lors de la soumission de commentaires, tels que le nom, l'adresse, le numéro de téléphone et l'emplacement de la propriété sont
recueillis, conservés et divulgués par le ministère de Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs (MEPP) à des fins de transparence et de consultation. Ces renseignements sont recueillis en vertu de la Loi sur les évaluations
environnementales ou sont recueillis et conservés dans le but de constituer un document accessible au grand public, comme le prévoit l'article 37 de la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée. Les renseignements
personnels feront partie d'un dossier public qui sera à la disposition de la population, sauf si vous demandez qu'ils soient tenus confidentiels. Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez contacter le coordonnateur ae l'accès à
l'information et de la protection de la vie privée du MEPP au 41 6 327-1 434.
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PLEASE JOIN US CJ
FOR THE WAASIGAN VIRTUAL INFORMATION SESSION
July 75, 2020

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) has been powering northwestern Ontario for
more than 70 years, and we are dedicated to being your trusted community partner.
We want to be ready to support growth in the region, which is why we are investing in
the development work for the Waasigan Transmission Line now. Waasigan is a proposed
new 230 kilovolt transmission line between Thunder Bay, Atikokan and Dryden.

Hydro One has initiated an environmental assessment (EA) under the Ontario Environmental
Assessment Act for the Waasigan Transmission Line. The first step in the EA process is
the preparation of a Terms of Reference (ToR). The ToR sets out the framework for the EA,
including the studies and consultation activities to be undertaken, and identifies alternatives
(such as preliminary alternative routes for the new line) to be assessed in the EA. The draft
ToR was released for a 45-day review on June 29, 2020. To learn more about the project
and to access the draft ToR, please visit www.HydroOne.com/Waasigan.

To protect the health and safety of our employees and community members, Hydro One
is hosting a virtual information session that will include both a livestream presentation and
telephone conference. By joining, you will have an opportunity to learn more about the
project and the draft ToR, as well as ask live questions to members of our project team.

HOW TO PARTICIPATE
Please join us on: \
Thursday, July 30, 2020 at 7:30 p.m. 8:30 p.m. EST / 6:30 p.m. 7:30 p.m. CST \

1. To register in advance and view the livestream presentation, visit www.HydroOne.com/Waasigan.

2. To participate via telephone conference, dial 1-800-247-6004 at the time of the event.

3. To submit a question in advance or for more information, please contact Hydro One Community
Relations Community.Relations@ HydroOne.com or 1-877-345-6799.

As part of our outreach, you may also receive automated calls on July 27 and July 30
inviting you to the event.

Si vous souhaitez une copie de cette notification en français, veuillez visiter le site
Internet du projet ou envoyer un courriel au projet pour en demander une copie.

- -
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Pour de plus amples renseignements ou si vous avez des questions, SVP contactez Relations avec la collectivité,
Hydro One : 1-877-345-6799 Community.Relations@HydroOne.com www.HydroOne.com/Waasigan

JOIGNEZ-VOUS A NOUS
POUR LA SÉANCE D'INFORMATION VIRTUELLE SUR LE PROJET WAASIGAN
75 juillet 2020

Hydro One Networks Inc. (Hydro One) dessert le nord-ouest de l'Ontario depuis
plus de 70 ans, et nous tenons résolument à être votre partenaire communautaire
de choix. Nous voulons être prêts à soutenir la croissance de la région, c'est
pourquoi nous investissons dès maintenant dans les travaux préparatoires pour
la ligne de transport Waasigan, le projet de nouvelle ligne haute tension à 230 kV
qui reliera Thunder Bay, Atikokan et Dryden.

J
WAASIGAN
TRANSMISSION LIRE

Pour ce projet, Hydro One a entrepris une évaluation environnementale (EE) aux
termes de la Loi sur les évaluations environnementales de l'Ontario. La première
étape de l'EE consiste à préparer un cadre de référence (CdR), c'est-à-dire le
cadre qui guidera la préparation de l'EE; il mentionne notamment les études et les
consultations à mener et propose des solutions de rechange (p. ex., des tracés de 
rechange pour la nouvelle ligne) qui seront évaluées dans l'EE. Le CdR provisoire
a été soumis à l'examen du public le 29 juin 2020, pour une période de 45 jours.
Pour en savoir plus sur le projet et obtenir une copie du CdR provisoire, consultez
SVP www.HydroOne.com/Waasigan,

Par souci de la santé et de la sécurité de nos employés et des membres de la
collectivité, Hydro One tiendra une séance d'information virtuelle, qui comprendra
une présentation diffusée en continu et une conférence téléphonique. En vous joignant
à nous, vous aurez l'occasion d'en savoir plus sur le projet et le CdR provisoire, et de
poser vos questions en direct aux membres de notre équipe de projet.

COMMENT PARTICIPER
Prenez part à la séance :
Jeudi 30 juillet 2020, 19 h 30 20 h 30 HNE (Est) / 18 h 30 19 h 30 HNC (Centre)

1. Pour vous inscrire à l'avance et visionner la présentation en continu, allez à
www.HydroOne.com/Waasigan.

2. Pour participer à la conférence téléphonique, composez le 1 800 247-6004 à l'heure de la conférence.

3. Pour présenter une question à l'avance ou pour plus d'information, SVP contactez Relations avec
la collectivité, Hydro One Community.Relations@HydroOne.com ou 1 877 345-6799.

Dans le cadre de notre travail de proximité, vous pourriez aussi recevoir des appels automatisés
les 27 et 30 juillet pour vous inviter à participer à la séance.

- -

-
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